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6 grudnia 2021

Obradowała Komisja Skarg, Wniosków i Petycji

Tematem posiedzenia Komisji Skarg, Wniosków i Petycji był powrót pod obrady
komisji petycji dotyczącej uwzględnienia w budżecie województwa na rok 2022
środków na remont drogi wojewódzkiej nr 757, która została odrzucona przez
radnych podczas listopadowej sesji. Obradom przewodniczył radny Paweł
Krakowiak. W posiedzeniu uczestniczył członek Zarządu Województwa Tomasz
Jamka. Ze względu na trwający stan pandemiczny obrady odbyły się w trybie
zdalnym za pośrednictwem systemu eSesja.

Pod obrady Komisji wróciła petycja złożona przez Gminę Bogoria, dotycząca remontu drogi
wojewódzkiej nr 757 Stopnica-Staszów-Opatów na odcinku miejscowości Zimnowoda,
Gorzków i Przyborowice. Droga ta jest w bardzo złym stanie technicznym, o bardzo zużytej
nawierzchni i stanowi zagrożenie dla ruchu kołowego oraz pieszego, ze względu na brak
przy niej chodnika dla pieszych. Sejmik Województwa Świętokrzyskiego nie uwzględnia
petycji dotyczącej wprowadzenia w budżecie województwa na rok 2022 środków na remont



Obradowała Komisja Skarg, Wniosków i Petycji | 2

Tekst pochodzi ze strony www.swietokrzyskie.pro Obradowała Komisja Skarg, Wniosków i
Petycji | 2

drogi wojewódzkiej nr 757 na wnioskowanym etapie. Odnosząc się do wspomnianego
odcinka drogi wojewódzkiej Sejmik Województwa podzielił stanowisko Zarządu
Województwa na temat aktualnego niezadowalającego stanu nawierzchni drogi
wojewódzkiej, na której prowadzone są już prace remontowe oraz podejmowane są starania
zmierzające do pozyskanie środków finansowych na modernizację tego odcinka drogi.
Jednak, ze względu na ograniczone możliwości finansowe województwa uznano, że
ewentualna pomoc finansowa lub rzeczowa ze strony Gminy Bogoria w sposób znaczący
przyspieszyłaby proces realizacji inicjatywy drogowej na wspomnianym odcinku drogi 757
na odcinku miejscowości Bogoria do miejscowości Kolonia Bogoria. Celem modernizacji tego
odcinka drogi jest nie tylko poprawa stanu technicznego nawierzchni jezdni, ale również
podwyższenie jej parametrów technicznych do klasy technicznej G poprzez poszerzenie
jezdni do szerokości 7 metrów. Spowodowałoby to znaczną poprawę warunków
bezpieczeństwa ruchu pojazdów oraz pieszych użytkowników drogi.
W wyniku głosowania radni Komisji przyjęli petycję dotyczącą remontu drogi nr 757.


